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Pan 
Tomasz Kulinicz 
Przewodniczący Zarządu  
Powiatu w Goleniowie  

 

Wnioski i interpelacje zgłoszone 
 na posiedzeniu XI sesji 

 Rady Powiatu w Goleniowie 
 w dniu 14 kwietnia 2016 r.   

 

BR.0003.21.2016.AO                                                            Goleniów, dnia 20 kwietnia 2016 r.  

 

1. Radna Teresa Chodyko zapytała czy w posiadaniu Starostwa znajduje się 
dokumentacja dotycząca budowy ścieżki rowerowej na ul. Nowogardzkie, jeżeli 
tak to Rodna poprosiła umożliwienie do niej wglądu.  

2. Radna Teresa Chodyko wniosła o usunięcie gałęzi znajdujących się w rowie przy 
drodze powiatowej Żółwia Błoć – Białuń.  
Radna odniosła się do interpelacji złożonej przez nią na X sesji Rady Powiatu 
odnośnie uzupełnienia dziur i nierówności w centrum miejscowości Żółwia Błoć, 
w odpowiedzi otrzymała, że prace te zostaną wykonane po okresie zimowym. 
Radna przypomniała, że rok temu również były uzupełniane i naprawiane ubytki 
pobocza ale zrobione to było niestarannie. Dlatego Radna zwraca się z prośbą  
o dopilnowane aby tym razem jakość tych robót była dobra.  

3. Radny Kazimierz Lembas odniósł się odpowiedzi na swoją interpelację złożoną 
na X sesji Rady Powiatu dotyczącą przedstawienia grafiku pracy lekarzy  
w poszczególnych jednostkach w Szpitalnym Centrum Medycznym sp. z o.o.  
w Goleniowie. W odpowiedzi otrzymał, że z godnie z Kodeksem spółek 
handlowych wszelkie informacje związane ze spółką podlegają ochronie. Radny 
dodał, że w odpowiedzi podpisanej przez Pana Starostę powinna być podana 
podstawa prawna ponieważ grafiki pracy lekarzy są informacją jawną, 
obowiązkiem spółki jest podanie do wiadomości pacjentów, kto dyżuruje na 
danym oddziale. Radny dodał, że jak zapoznał się z odpowiedzią na interpelację 
Radnego Józefa Korkosza to Pan Starosta podpisał informację, że zarządzono 
powieszenie na miejscu widocznym grafiku pracy lekarzy na poszczególnych 
oddziałach, czyli jedna odpowiedź zaprzecza drugiej odpowiedzi, a Radnemu ta 
informacja jest potrzebna do prowadzenia dobrej współpracy pomiędzy 
szpitalami.  

4. Radny Kazimierz Lembas odniósł się do udzielonej odpowiedzi dotyczącej 
podpisanej umowy dzierżawy na podnajem lokali, czy informacja ta będzie 
również podlegała ochronie na podstawie Kodeksu spółek handlowych. Radny 
dodał, że nie jest to informacja tajna i nie podlega ochronie na podstawie 
Kodeksu spółek handlowych uważa, że powinniśmy w tym zakresie być bardziej 
ostrożni udzielając takich informacji. 
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5. Radny Sylwester Górzny poinformował, że na Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty padł wniosek, który dotyczy dalszego objazdu dróg powiatowych od 
strony Maszewa po część Osiny. Radny zaproponował aby zgłaszać miejsca które 
Radni chcą odwiedzić. Przy okazji takiego objazdu odbyłaby się wizyta  
w Komendzie Powiatowej Straży Pożarnej. Radny zaproponował aby drugą cześć 
objazdu dróg powiatu dokonać w połowie maja. 

6. Radny Bogusław Grodź na prośbę mieszkańców miejscowości Krzywic zapytał 
kiedy zostaną uprzątnięte gałęzie z pobocza drogi powiatowej w Krzywicach.  

7. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o ogłoszenie konkursu plastycznego na flagę 
Powiatu Goleniowskiego. 

8. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o naprawienie bardzo zniszczonego wjazdu do 
Widzeńska skrzyżowanie do miejscowości Krokorzyce tj. droga powiatowa 
Wierzchosław – Krokorzyce 4223Z.  

9. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o naprawę bardzo zniszczonego odcinka drogi 
powiatowej 4223Z Wierzchosław – Krokorzyce. 

10. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o naprawę drogi powiatowej 4125Z Stepnica – 
Rokita za mostem na rzece Gowienica zniszczony odcinek nawierzchni tej drogi 
około 300-400 m.  

11. Radny Krzysztof Wasiluk na skrzyżowaniu dróg w miejscowości Sokolniki zostały 
ścięte dwa drzewa i jeden pień został sfrezowany a drugi nie. Radny wniósł  
o zajęcie się tą sprawą ponieważ pień ten zagraża bezpieczeństwu.  

12. Radny Krzysztof Wasiluk droga na odcinku Nastazin – Kania za skrzyżowaniem 
zjazd do miejscowości Mokre odcinek około 300 m wymagający pilnej naprawy.  

13. Radny Krzysztof Wasiluk zwrócił się z prośbą o przedstawienie informacji w jaki 
sposób zostanie zabezpieczony zbiornik przeciwpożarowy w miejscowości 
Żarnowo, który jest w złym stanie technicznym.  

14. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o udzielanie precyzyjnych odpowiedzi na 
interpelacje drogowe w kwestii czasookresu realizacji danych wniosków.   

15. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o naprawę (zaklejenie dziur po zimie) 
drogi powiatowej w miejscowości Mosty w kierunku od skrzyżowania do 
jednostki wojskowej oraz w kierunku od skrzyżowania do miejscowości Danowo 
na wysokości przedszkola.  

16. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o naprawę progu spowalniającego  
w miejscowości Mosty na wysokości kościoła, który jest połamany i w znaczny 
sposób utrudnia przejazd. Radna dodała, że cały odcinek drogi zarówno  
w kierunku jednostki wojskowej jak i Danowa jest w bardzo złym stanie 
technicznym i stan ten w dalszym ciągu ulega pogorszeniu. Radna wniosła  
o zorganizowanie spotkania Starosty Goleniowskiego, Dyrektora WDP z 
Prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej „Lokator” z Burmistrzem Gminy Goleniów 
oraz Prezesem Goleniowskich Wodociągów w związku ze złożonym przez radną 
wnioskiem o budowę drogi powiatowej w miejscowości Mosty. Zdaniem radnej 
spotkanie to pozwoli na wyjaśnienie wątpliwości, co do zasadności i sposobu 
wykonania tego zadania przez powiat.  

17. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o naprawę (załatanie dziur po zimie) 
drogi powiatowej w miejscowości Mosty przy skręcie do miejscowości Burowo 
oraz drogi powiatowej przy wyjeździe z miejscowości Burowo w kierunku 
Przypólska. 
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18. Radna Beata Baryluk-Starczewska w imieniu sołtysa wsi Miękowo wniosła  
o utwardzenie około 550m odcinka drogi powiatowej od skrzyżowania w 
kierunku Gniazdowa do skrzyżowania w kierunku posesji nr 30 i 31 w 
miejscowości Miękowo gdzie zamieszkują cztery rodziny, które tą drogą 
odprowadzają swoje dzieci do szkoły. Ponadto radna wniosła o wymianę około 
50 m odcinka chodnika przy kościele.   

19. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o przedstawienie wydruku z realizacji 
wydatków w dziale 600 transport za I kwartał 2016 r.  

20. Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o udzielenie informacji kiedy przez 
Starostwo zostanie zakupiony rębak na potrzeby WDP, dzięki któremu zostanie 
usprawnione oczyszczanie poboczy.      

21. Radny Paweł Gulbinowicz zaproponował, aby na 120 km szlaku rowerowym pn. 
„Równina Nowogardzka” powiat wspólnie z nadleśnictwami i gminami przez 
tereny, których przebiega ten szlak tj. Osina, Maszewo, Dobrą Nowogardzką  
i Nowogard oznaczył ten szlak i zamontował ławeczki.  

22. Radna Izabela Żabicka wniosła o ustalenie stanu prawnego słupów znajdujących 
się na skraju pasa drogi powiatowej nr 4269Z Przybiernów-Jarszewko  
w miejscowości Miodowice, a następnie podjęcie działań zmierzających do 
zmiany lokalizacji słupów (interpelacja z fotografiami w załączeniu). 

23. Radna Danuta Faryniarz  

Odpowiedź na Interpelację, którą złożyłam w imieniu sołtysa wsi Marszewo, pana 

Grzegorza Kuryłło, w związku z protestem mieszkańców Marszewa, którzy 

domagają się remontu drogi zniszczonej podczas budowy Obwodnicy Wschodniej 

Goleniowa przez firmę Budimex oraz w związku z zaniedbaniami właściciela 

drogi, tj. powiatu, który nie wykonał audytu drogi przed budową obwodnicy i po 

skończeniu inwestycji oraz nie wyegzekwował od wykonawcy obwodnicy 

naprawienia szkód, spotkała się z bardzo krytyczną oceną: 

a) Mieszkańcy są niezadowoleni, że właściciel drogi nie wykazał troski o własne 

mienie i w dalszym ciągu unika rozwiązania problemu.  

b) Pytają: dlaczego Zarząd Dróg Powiatowych nie sprawdził i nie udokumentował, 

ile ciężkich pojazdów jeździło drogami powiatowymi w okresie budowy 

obwodnicy  

i jaki to miało wpływ na stan dróg?  

c) Mieszkańcy uważają, że nieprawdą jest, iż jakakolwiek interwencja Wydziału 

Dróg Powiatowych przyczyniła się do uzyskania dotacji na poprawę stanu 

nawierzchni drogi od przejazdu kolejowego do ronda. Stało się to z powodu 

protestów mieszkańców i ich zaangażowaniu.   

d) Mieszkańcy zwracają uwagę na zaniedbania nadzoru i Starosty, który nie 

wiedział, jakimi drogami odbywał się transport materiałów na budowę 

Obwodnicy Wschodniej Goleniowa: powinien wiedzieć, a nie wiedział i dlatego 

kierował zapytania do Budimexu i inwestora - Zachodniopomorskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Koszalinie, czy transport odbywał się drogami 

powiatowymi. 

e) W piśmie do Budimexu z dn. 14.07.2011 r. Starosta pisze, „że stwierdzono 

degradację stanu nawierzchni dróg powiatowych w miejscowości Marszewo, 
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spowodowaną ruchem pojazdów ciężarowych obsługujących plac budowy”,  

a w odpowiedzi na interpelację zaprzecza temu. Dlaczego? 

f) Sołtys zwraca uwagę, że nawet gmina zaangażowała się w rozwiązanie problemu 

i „poganiała” powiat, są notatki służbowe ze spotkania z mieszkańcami, są 

ustalenia i ważne informacje, których Starostwo nie wykorzystało do rozwiązania 

problemu. 

g) Wszyscy stwierdzają, że zniszczenia powstały z przyczyn wskazywanych od 

początku, tylko Starostwo tego nie wie, nie wyraża jednoznacznego stanowiska. 

h) Mieszkańcy Marszewa uważają, że Powiat zaniedbał wyegzekwowanie naprawy 

dróg przez firmy budujące Obwodnicę Wschodnią Goleniowa, czego dowodem 

jest także to, że korespondencja w przedmiotowej sprawie urywa się na dacie 10 

października 2011 roku, a ostatnie pismo do Budimexu pozostaje bez odpowiedzi 

i nikt nie podejmuje tematu koniecznego remontu. Co zatem zrobiono w sprawie 

od tamtego czasu? 

i) Mieszkańcy pytają, w jakim zakresie wykorzystano porady prawne trzech 

prawników zatrudnionych w Starostwie, 

j) Mieszkańcy dziwią się także pani sekretarz powiatu, która jest mieszkanką 

Marszewa, a nie identyfikuje się z problemami mieszkańców wsi i nie wspiera ich 

w słusznej sprawie. 

W związku z powyższym sołtys Marszewa i mieszkańcy podtrzymują swoje 

stanowisko w sprawie przyczyn zniszczenia nawierzchni drogi w Marszewie, 

konieczności niezwłocznego remontu, ponawiają pytanie, kiedy droga zostanie 

naprawiona i oczekują odpowiedzi na wyżej zadane pytania.  

24. Radna Danuta Faryniarz wniosła o udzielnie odpowiedzi: 
 

Pytania dot. tomografu: 

W związku z nieujawnieniem umowy zawartej przez szpital z firmą, od której 
wydzierżawił on tomograf proszę o odpowiedź na następujące pytania” 
a) Jakie koszty ponosił szpital za dzierżawę tomografu będącego własnością firmy 

Hospital Investment Group Sp. z o.o. z Poznania? 
b) W jakiej wysokości firma Hospital …płaciła czynsz za dzierżawę lokalu? 
c) Jakie koszty poniosła Spółka Hospital w związku z niewywiązywaniem się  

z umowy, będącej podstawą jej zerwania? Jak zapisano to w umowie? 
d) Ile szpital zarobił na świadczeniu badań tomograficznych i dzierżawie lokalu? 
e) Kto poniósł koszty przygotowania lokalu, który został wyposażony w tomograf, 

jaki był koszt przystosowania pomieszczenia do zainstalowania tomografu i kto 
pokrył te koszty? 

 
Pytania związane z RTG: 

a) Jaki wysoki był koszt nowych monitorów i stacji opisowej dla placówki RTG  
w Szpitalnym Centrum, że nie było ono w stanie udźwignąć ciężaru 
finansowego zakupu tych urządzeń? 

b) Czy pani prezes zabiegała o dofinansowanie zakupu tych urządzeń z budżetu 
powiatu, który chętnie udziela wsparcia Spółce, której jest właścicielem?  
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c) Czy przeprowadzono analizę ekonomiczną między kosztami reklamy 
zamówionej na rzecz szpitala w prywatnej gazecie, która była prowadzona 
przez cały miesiąc w październiku 2014 r. (ostatni miesiąc samorządowej 
kampanii wyborczej)  
a kosztem zakupu koniecznych, niezbędnych, podstawowych elementów 
sprzętów RTG, które zalecał Sanepid? Postawienie akcentów na reklamę 
szpitala w momencie, kiedy należało dokonać wyboru między 
funkcjonowaniem jednego  
z podstawowych działów diagnostyki w szpitalu a reklamą usług szpitalnych, 
uważam za co najmniej wątpliwe i nie do końca przemyślane, a nawet 
szkodliwe.  

d) Na jaki okres zawarto umowę na opisywanie zdjęć przez firmę zewnętrzną? 
e) Czy pani prezes bierze pod uwagę powrót do sprawdzonego, starego sposobu 

świadczenia usługi opisywania zdjęć na miejscu w szpitalu, biorąc pod uwagę 
krytyczne uwagi pacjentów niezadowolonych z wydłużenia czasu oczekiwania 
na opis zdjęcia lub jego brak? 

f) Dlaczego opis zdjęć RTG powierzono Spółce Hospital, która nie wywiązała się  
z umowy dot. dzierżawy tomografu, co powinno dyskredytować ją przy 
zawieraniu kolejnej umowy? 

g)  Czy zawarcie umowy na tego typu usługę jest warunkowane potrzebą podjęcia 
procedury przetargowej i czy taki przetarg był ogłoszony?  

25. Radny Kazimierz Lembas wniósł o przedstawienie Radzie Powiatu oraz zajęcie 
stanowiska w sprawie zaproponowanej umowy najmu lokalu ZNP przez dyr. 
Specjalistycznej Poradni Terapeutycznej dla Dzieci i ich Rodzin w Nowogardzie – 
pismo w złączeniu.   

 
Przewodniczący Rady Powiatu  

Kazimierz Ziemba  

 

 
































